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                                                   Zápisnica                                                                                 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného 04.05.2023 v Kordíkoch  

Prítomní  : podľa prezenčnej listiny 

Program :    1.  Otvorenie  

                      2.  Správy hlavnej kontrolórky  obce 

          3.  Schválenie záverečného účtu  obce Kordíky za rok 2022 + správa  

                            nezávislého  audítora  

                      4.  Schválenie výročnej správy obce Kordíky za rok  2022 

                      5.  Schválenie  VZN č.  1/2023 o podmienkach umiestňovania  volebných  

                            plagátov  

                      6.  Schválenie VZN č. 2/2023 o úhradách  stanovených  obcou Kordíky  za 

                            služby  občanom  

                     7.  Žiadosť o zriadenie vecného bremena na časti pozemku KN-E 538 v k.ú. 

                           Tajov – Lenka  Murgašová  

                    8. Schválenie  prenájmu časti obecnej parcely  - Alexandra Šimiaková 

                    9.  Schválenie  odpredaja  obecného pozemku  - Erik Havetta  

                   10.  Rôzne  

K bodu č. 1  Otvorenie: Starosta obce privítal prítomných poslancov a občanov, oboznámil ich 

s programom zasadnutia a navrhol za zapisovateľku Ivetu Tučekovú a za overovateľov 

zápisnice Jána  Donovala a Štefana Holbíka.  

Poslanci obecného zastupiteľstva program  zasadnutia obecného zastupiteľstva  schválili  

K bodu č. 2 Správy hlavnej kontrolórky obce: Hlavná  kontrolórka  obce  Ing. Júlia  Sigetyová  

predložila  prítomným poslancom obecného zastupiteľstva svoje správy.  Poslanci obecného 

zastupiteľstva boli s týmito správami vopred oboznámení emailom: 

• Správa č. 1/2023/SJ záznam o štvrťročnej kontrole  dokladov  

• Správa č. 2/2023/SJ Správa  o stave ochrany majetku  za rok 2022 

• Správa č. 3/2023/SJ Správa o správe  pohľadávok  za predchádzajúci rok  

• Správa č. 4/2023/SJ Správa  o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 
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• Správa č. 5/2923/SJ Stanovisko  hlavnej kontrolórky k návrhu  záverečného účtu obce 

Kordíky za rok 2022 

• Správa č. 6/2023/SJ Návrh kontrolnej činnosti na druhý polrok roku 2023 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie správy hlavnej kontrolórky č  1-5 a správu  

č. 6 Návrh  kontrolnej činnosti na druhý  polrok  roku  2023 schválili.  

K bodu č.  3  Schválenie záverečného účtu obce Kordíky za rok 2022 + správa nezávislého 

audítora: Starosta obce vyzval pracovníčku obecného úradu Ivetu Tučekovú, aby predložila 

prítomným poslancom obecného  zastupiteľstva návrh  záverečného účtu obce Kordíky za rok 

2022,spolu  so správou  nezávislého audítora. Návrh  záverečného účtu obce Kordíky za rok 

2022 bol  zverejnený  15  dní pred zasadnutím  obecného zastupiteľstva  spôsobom  v mieste  

obvyklým  a poslanci obecného zastupiteľstva boli s týmto návrhom  vopred  oboznámení 

emailom.  

Pracovníčka  obecného úradu oboznámila  poslancov  obecného zastupiteľstva  s výsledkom  

celkového rozpočtového hospodárenia obce  za rok  2022,ktorý je prebytkový vo výške 

82 327,67 EUR (vrátane prebytku predchádzajúcich období). Tento  prebytok  bude  použitý  

ako  príjem  finančných operácií v roku  2023. 

Obec Kordíky dosiahla za rok 2022 schodok vo výške -24 261,00 Eur (bez finančných  operácií). 

Z tohto dôvodu  nevyplýva  obci  Kordíky  tvorba  zákonného rezervného fondu v roku 2022.  

Výsledok  účtovného  hospodárenia  obce Kordíky za rok 2022 dosiahla  obec  stratu  vo výške  

- 5 667,08 EUR. 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili celoročné hospodárenie obce Kordíky za rok 2022 

bez výhrad. 

K bodu č. 4  Schválenie výročnej správy obce Kordíky za rok 2022 : Starosta obce vyzval  

pracovníčku obecného úradu Ivetu Tučekovú, aby predložila prítomným poslancom obecného 

zastupiteľstva návrh  výročnej správy obce Kordíky za rok 2022. Návrh výročnej správy obce 

Kordíky za rok 2022  bol  zverejnený 15  dní pred zasadnutím obecného zastupiteľstva 

spôsobom v mieste obvyklým a poslanci obecného zastupiteľstva boli s týmto návrhom 

vopred oboznámení emailom.  

Nakoľko  má  obec Kordíky  povinnosť vypracovať  konsolidovanú výročnú  správu, poslanci 

obecného zastupiteľstva túto výročnú  správu  schválili.  

K bodu č.5  Schválenie VZN č. 1/2023 o podmienkach umiestňovania volebných plagátov  : 

Starosta obce  predložil prítomným poslancom obecného zastupiteľstva návrh VZN č. 1/2023 

o podmienkach umiestňovania volebných  plagátov.  Návrh VZN č. 1/2023 bol zverejnený  15 

dní pred zasadnutím obecného zastupiteľstva spôsobom v mieste obvyklým a poslanci 

obecného zastupiteľstva boli s týmto návrhom vopred oboznámení emailom. Dňa 26.04.2023 

boli  miestnym  občanom Dušanom Tučekom doručené  pripomienky k danému  návrhu VZN 
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č. 1/2023. Starosta obce Ján Záchenský tieto  pripomienky 27.4.2023 vyhodnotil  ako 

opodstatnené, zapracoval  ich do návrhu VZN č. 1/2023 a 27.4.2023 oboznámil  poslancov 

obecného zastupiteľstva s týmito pripomienkami a s vyhodnotením pripomienok . 

Poslanci obecného zastupiteľstva upravený návrh VZN č. 1/2023 o podmienkach 

umiestňovania volebných plagátov schválili.  

K bodu č. 6  Schválenie VZN č. 2/2023 o úhradách stanovených obcou  Kordíky za služby 

občanom:  Starosta obce predložil prítomným poslancom obecného zastupiteľstva návrh VZN. 

2/2023 o úhradách stanovených obcou Kordíky za služby občanom.  Návrh VZN č. 2/2023 bol 

zverejnený 15  dní pred zasadnutím obecného zastupiteľstva spôsobom v mieste obvyklým 

a poslanci obecného zastupiteľstva boli s týmto návrhom vopred oboznámení emailom.  

Poslanci obecného zastupiteľstva návrh VZN č. 2/2023 o úhradách stanovených obcou Kordíky 

za služby občanom schválili.  

K bodu č. 7 Žiadosť o zriadenie vecného bremena na časti pozemku KN-E 538 v k.ú Tajov pre 

Lenka Murgašová: Starosta obce predložil prítomným poslancom obecného zastupiteľstva 

žiadosť o zriadenie vecného bremena na časti pozemku KN-E 538 v katastrálnom území Tajov 

kde má  obec  Kordíky ¼ podiel  vlastníctva na danom pozemku. Žiadateľa Lenka Murgašová 

podala  túto žiadosť z dôvodu toho, že  plánuje  na časti pozemku KN-E 538  uložiť inžinierske 

siete NN v dĺžke 3 metre. Žiadateľka priložila k žiadosti geometrický plán č.  52295923-10/2021 

vyhotovený SGS KATASTER s.r.o.. Zriadenie vecného bremena bude spísané spoločne  s obcou  

Tajov a Králiky a k tomuto  vecnému bremenu bude priložený výpis  uznesenia  obce Kordíky 

ako spoluvlastníka pozemku . Cena za zriadenie vecného bremena bude 15€ za meter pre obec 

Kordíky.  

Poslanci obecného zastupiteľstva zriadenie vecného bremena na časti pozemku KN-E 538 

v k.ú. Tajov  o výmere 3 m za cenu 15€ za meter  schválili  pre žiadateľku  Lenku  Murgašovú.  

K bodu č. 8 Schválenie prenájmu časti obecného pozemku  pre Alexandra Šimiaková:  Na 

zasadnutí  obecného zastupiteľstva dňa 09.12.2022 bola prerokovaná žiadosť pre pani 

Alexandru  Šimiakovú ohľadom prenájmu častí  obecných  pozemkov KN-E 1483/1 a KN-E 

1483/3 v k. ú  Kordíky. Žiadosť  o prenájom  bola  schválená  a obecné zastupiteľstvo  poverilo  

starostu obce  s vypracovaním  zámeru prenajať majetok v zmysle ustanovenia  paragrafu  9a 

ods. 9 písm.  c) zákona č. 138/1991 Zb. O majetku obcí  v znení neskorších predpisov.  Jedná 

sa o časť pozemku KN-E 1483/1 o výmere  9m a o časť  pozemku KN-E 1483/3 o výmere  17m 

pre pani Alexandru Šimiakovú. Nájom  bude určený na výšku  1€ za 1m2 za rok. Dôvody  hodné  

osobitného  zreteľa sú, že obec Kordíky nevyužíva  vyššie  uvedené  pozemky nájomca je 

vlastník susediacich pozemkov na predmet  nájmu  uloženie dreva.  Obec Kordíky  v súčasnosti 

nemá záujem  o iné  využitie  týchto pozemkov a obec  bude mať  z tohto  prenájmu  úžitok. 

 Nakoľko  poslanci obecného zastupiteľstva schválili  tento prenájom, poverili  starostu obce  

s vypracovaním  nájomnej zmluvy medzi  obcou Kordíky a pani Alexandrou  Šimiakovou.  
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K bodu č. 9 Schválenie  odpredaja  obecného pozemku  pre Erik Havetta: Na zasadnutí  

obecného zastupiteľstva dňa 23.02.2023 bola prerokovaná žiadosť pre pána Erika Havettu 

ohľadom  odpredaja obecného pozemku KN-C 688/7 v  k. ú.  Kordíky o výmere 123m2. Jedná 

sa o novovytvorenú  parcelu geometrickým  plánom  č. 31628826-19/2023 vyhotoveného  

Geopoz s.r.o. z pozemku KN-C 688/5,z ktorého sa  odčlenilo  cca 6m2 za účelom  dodržania  

krajnice  a miesta  na odhŕňania  snehu  v zimnom období. Žiadosť  o odpredaj  bola  schválená  

a obecné zastupiteľstvo  poverilo  starostu obce  s vypracovaním  zámeru previesť majetok 

v zmysle ustanovenia  paragrafu  9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. O majetku obcí  

v znení neskorších predpisov. Odpredaj  bude určený na výšku  15€ za 1m2 . Dôvody  hodné  

osobitného  zreteľa sú, že pre obec Kordíky je uvedený pozemok nepotrebný a pre žiadateľa 

uvedený pozemok tvorí prístup k jeho pozemkom a stavbám a zároveň ide o priľahlý pozemok 

k pozemkom vo vlastníctve žiadateľa. Pri tomto odpredaji pozemku sa zaujímal prítomný 

poslanec obecného zastupiteľstva Ján Donoval, či bol vynechaný z odpredaja pozemok, kde 

má rodina Bírešová žumpu. Starosta mu odpovedal, že tento pozemok má už rodina Bírešová 

dlhšiu dobu vo svojom vlastníctve. 

 Poslanci obecného zastupiteľstva schválili  tento odpredaj, poverili  starostu obce  

s vypracovaním  kúpnej zmluvy medzi  obcou Kordíky a pánom Erikom Havettom.  

K bodu č. 10 Rôzne:   

Majetkové priznanie : Starosta obce a hlavná  kontrolórka obce majú  povinnosť  podať do 

31.3. majetkové priznanie.  Obidvaja  si túto  zákonnú  povinnosť  splnili  a dňa 29.3.2023 podali  

majetkové priznanie.  

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie podanie majetkového  priznania.  

Informácie ohľadom  žaloby na obec Kordíky: Starosta obce informoval prítomných poslancov 

obecného zastupiteľstva o doručenej  žalobe na  obec Kordíky.  Žalobu  na obec podal  miestny  

občan  JUDr.  Tomáš  Klinka cez advokátsku  kanceláriu Bukovinsky & Chlpatá. Žaloba  bola 

podaná  na Krajský súd v Banskej  Bystrici a toto  nám  poslala  advokátska  kancelária  len ako 

informáciu.  JUDr.  Klinka  podal  žalobu  na obec z dôvodu  toho, že podľa jeho vyjadrenia 

obec porušila  zákon  pri verejnom obstarávaní Doplnku  č.2 Územného  plánu  obce  Kordíky. 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie informácie ohľadom  žaloby  na Obec 

Kordíky.  

Rekonštrukcia obecného úradu:  Obec Kordíky žiadala  už  trikrát o dotáciu  na rekonštrukciu  

obecného úradu  a vždy  boli  projekty  úspešné, ale nezmestili  sa do finančného  balíka. 

Z tohto  dôvodu  je už  nevyhnutné  spraviť  aspoň čiastočnú rekonštrukciu z vlastných  zdrojov.  

Jednalo  by sa o zateplenie  strechy, nový  náter  strechy, nové  žľaby, odvlhčenie budovy 

a zateplenie  budovy.  Oslovila  by sa firma, ktorá  vyhrala  aj verejné  obstarávanie pri 

vypracovaní projektu. Predpokladané  náklady  by mohli  byť  vo výške 60 000 Eur.  
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Poslanci obecného zastupiteľstva schválili  čiastočnú  rekonštrukciu  budovy  obecného úradu 

z vlastných zdrojov a poverujú  starostu  obce  dať vypracovať  aktuálnu  cenovú  ponuku na 

základe,  ktorej  sa daná  rekonštrukcia  spraví.  

Kultúrne akcie:  Starosta obce informoval prítomných poslancov obecného zastupiteľstva  

o pripravovaných kultúrnych akciách: 

3.6. MDD pri multifunkčnom ihrisku  s rôznymi  aktivitami  a opekačkou  

1.7. Čerešňová hostina 

15.7. Kordícky extrém  

Prítomný poslanec Štefan Holbík sa zaujímal, aký profit má obec z preteku Kordícky extrém, 

nakoľko  sú  to pre obec  len náklady, starosti  a komplikácie.  Navrhol  vyberať  aspoň  poplatok  

za parkovanie. Tento rok  možno  dobrovoľný  a od budúceho roka  od všetkých  vyberať 

poplatok  za parkovanie  na takejto  akcii.  Ďalej  bude  potrebné  uzavrieť  toalety v kultúrnom  

dome, nakoľko  je tu zastaralá kanalizácia  a každý  rok sa toalety  vytápajú  vracajúcou  sa 

vodou.  

Poslanec  Dušan  Tuček  pripomenul  starostovi  obce, že už  minulý  rok  požadovali  aspoň  

štartovné  pre deti tých  občanov, ktorí  pomáhajú pri tejto akcii  od organizátora  BB  maratón.  

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie informácie ohľadom kultúrnych akcií.  

Zrušenie  OPS Kordíky s.r.o. : Obec Kordíky  mala záujem  odpredať  túto  s.r.o. nakoľko  

zrušenie  s.r.o. v dnešnej  dobe stojí  okolo  1600 EUR. Vyše  roka sa obec snaží  túto  s.r.o. 

predať  a momentálne  sa naskytla  možnosť  zaplatiť jednej  firme  približne  400 Eur za to, že  

ona  túto s.r.o . zlikviduje.  

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili  zrušenie  OPS Kordíky  s.r.o. za poplatok  cez firmu, 

ktorá  sa zaoberá odpredajom/rušením  s.r.o. 

Dopravné zrkadlo oproti rodinnému čomu č. 171 (Juraj Kundrata): Prítomný poslanec 

obecného zastupiteľstva sa zaujímal o dopravné zrkadlo, ktoré je umiestnené oproti 

rodinnému č. 171, že má pocit, že toto dopravné zrkadlo neslúži občanom, ktorí prichádzajú 

od Harmanca ale iba majiteľovi rodinného domu č. 171. Pamätá si, že miestny občan Juraj 

Kundrata ústne žiadal obec o osadenie dopravného zrkadla na toto miesta, aby mal lepší 

výhľad, keď vychádza zo svojho dvora. Ale poslanec Ján Donoval si myslel, že teda budú 

osadené dve dopravné zrkadlá a to jedno pre občanov, ktoré bude hradiť obec a jedno pre 

pána Kundratu a to bude hradiť on sám. Starosta obce ho informoval o tom, že je osadené len 

jedno dopravné zrkadlo a toto zrkadlo má slúžiť občanom, ktorí vychádzajú zo spodnej cesty 

od Harmanca a prisľúbil, že zamestnanci obecného úradu pôjdu toto dopravné zrkadlo natočiť 

správnym smerom. 
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Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie informácie ohľadom dopravného zrkadla 

pri rodinnom dome č. 171. 

V tomto bode sa zapojil prítomný poslanec obecného zastupiteľstva Dušan Tuček, prečo ešte 

stále nie sú opravené miestne komunikácie, kde si robili občania prekopávky miestnych 

komunikácií za účelom vybudovanie elektrických/vodovodných prípojok. Už v povolení na 

vybudovanie týchto prípojok mali títo občania uvedené, že musia stav uviesť do pôvodného 

stavu, čo však do dnešného dňa nebolo spravené. Takže im obec Kordíky po zasadnutí 

obecného zastupiteľstva vo februári 2023 posielala výzvu na nápravu a na uvedenie miestnych 

komunikácií do pôvodného stavu a to najneskôr do 30.6.2023. Poslancovi Tučekovi sa to zdá 

strašne dlhá doba, lebo si to mali opraviť ešte minulý rok, keď zrealizovali vybudovanie 

prípojky. Ako príklad uviedol prekopávku miestnej komunikáciu pri výstavbe rodinného domu 

pána Michala Gondu, ktorý miestnu komunikáciu vrátil do pôvodného stavu ihneď po 

vybudovaní vodovodnej prípojky. Cesta tam síce trochu sadla, ale je to určite lepšie ako tie 

diery na iných miestach. 

Cesta k salašu: Tu prítomný poslanec Ján Donoval chcel vedieť, či obec nevie nejako 

vysporiadať cestu k salašu, kde je už teraz 5 rodinných domov  a v budúcnosti je tam aj 

naplánovaná výstavba rodinných domov. Občan Lukáš Donoval má svoj pozemok pri rodinnom 

dome až do polovice tejto cesty. Cestu spravuje Slovenský pozemkový fond a obec Kordíky sa 

pokúša vysporiadať viacero ciest so Slovenským pozemkovým fondom delimitáciou 

pozemkov, zatiaľ však neúspešne. 

Preliezky pri multifunkčnom ihrisku: Opäť poslanec Ján Donoval sa zapojil do debaty, že bol 

na prechádzke po dedine a pri multifunkčnom ihrisku bolo veľké množstvo malých detí, ktoré 

nemali žiadne miesto na hranie ako pieskovisko, preliezky, domček. Do debaty sa zapojila 

hlavná kontrolórka obce Ing. Júlia Sigetyová, ktorá je aj štatutárom Občianskeho združenia 

Kordícka podkova, ktoré má v pláne v roku 2023 zainvestovať sumu približne 1000 -1500 Eur 

na nejaký takýto projekt. Čiže by sa dalo riešiť tak, že by obec Kordíky prispela nejakou sumou 

a nejakou sumou OZ Kordícka podkova. Čiže najskôr bude potrebné zistiť ceny takéto ihriska 

a všetky potrebné povolenia certifikáty potrebné ku zriadeniu takéhoto detského ihriska. 

Takéto detské ihrisko by sa dalo umiestniť za búdu pri multifunkčnom ihrisku smerom 

k cintorínu. 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili vybudovanie detského ihriska pri multifunkčnom 

ihrisku a poverili starostu obce s preverením všetkých povolení a zistením predbežných 

nákladov. 

Pasport dopravného značenia: Prítomná poslankyňa Barbora Bírešová sa zaujímala, či má už 

obec Kordíky odpoveď od Dopravného inšpektorátu ku zmene Pasportu dopravného značenia 

v obci Kordíky, ktorú si žiadajú miestny obyvatelia. Starosta obce ju informoval o tom, že 

písomná odpoveď zatiaľ nebola na obec doručená. Do tejto debaty sa zapojil prítomný občan 
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Peter Trajčík, ktorý upozornil na to, že snáď všetci obyvatelia z druhého konca, ktorí tam 

bývajú a ktorých sa to týka chodia do protismeru a je to teraz veľmi nebezpečné. 

V tomto bode sa zapojil prítomný občan Erika Havetta, ktorý si myslí, že by bolo dobré osadiť 

dodatkovú tabuľu k multifunkčnému ihrisku „Spomaľ deti“. Podobnú značku majú osadenú 

v obci Turecká. 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie informácie ohľadom pasportu dopravného 

značenia a poverujú starostu s osadením dodatkovej tabuli k multifunkčnému ihrisku. 

Ďalej prítomný poslanec Dušan Tuček pripomienkoval to, že občan Roman Hríbik, ktorý 

plánuje postaviť rekreačnú chatu na Hrbočkách za pánom Mikovínym opakovane znečisťuje 

miestnu komunikáciu ako z jeho „stavby“ vychádzajú veľké pracovné stroje na miestnu 

komunikáciu. To isté bolo aj na jeseň 2022 ,keď budoval vodovodnú prípojku a rovnako tomu 

bolo aj teraz na jar 2023 keď robil terénne úpravy na pozemku. Keďže sám pán Roman Hríbik 

pracuje na dopravnom inšpektoráte, tak by mal predsa vedieť, že buď treba očistiť kolesá na 

pracovných strojoch ako vyjdú na miestnu komunikáciu alebo očistiť aspoň najznečistenejšiu 

časť miestnej komunikácie. Preto by bolo dobré ho na tento problém upozorniť. 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie. 

V tejto debate sa pripojil aj poslanec Ján Donoval , oproti jeho bývalého rodičovského domu 

je vykolíkovaný pozemok až do cesty a v danej ceste je osadná vodovodná šachta. Tak by bol 

rád, keby sa na toto dal pozor v budúcnosti. 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie a starosta obce pôjde situáciu pozrieť. 

Opäť sa zapojil prítomný občan Peter Trajčík, ktorý sa pýtal, či bude obec realizovať opravu 

miestnych komunikácií a jedná sa mu hlavne o cestu pod pánom Dobrotom, kde je 

momentálne aj asi najhorší úsek miestnych komunikácií v obci. Malo by sa to riešiť v tomto 

roku, kde sa bude osádzať rúra na zvod vody z pozemku pána Dobrotu, aby nevytekala na 

miestnu komunikáciu a voda bude zvedená popri ceste do potoka pri rodinnom dome č.50. 

Nakoľko chce obec zrekonštruovať a zatepliť obecný úrad, neostanú financie na celkovú 

opravu miestnej komunikácie na druhej strane dediny, ale určite sa v tomto roku zrealizuje 

oprava výtlkov na miestnych komunikáciách. 

UNC pracovný stroj a HON UNO: Starosta obce informoval prítomných poslancov obecného 

zastupiteľstva o aktuálnom technickom stave pracovného stroj UNC, ktorý je vo vlastníctve 

OPS Kordíky s.r.o. UNC je momentálne nepojazdné a starosta sa bol pýtať na cenu náhradných 

dielov a opravy a to by vyšlo cca 5000 Eur aj s prácou. UNC vykupujú v Krupine, takže ich treba 

osloviť,  by či mali záujem daný stroj odkúpiť. 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili odpredaj pracovného stroja UNC a vyradenie 

z majetku OPS Kordíky s.r.o. 
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V tomto bode sa prítomní poslanci rozprávali aj o pracovnom stroji HON UN53, ktoré je vo 

vlastníctve obce Kordíky. Nakoľko je tento pracovný stroj pravdepodobne nepredajný, keďže 

ho už bolo pozerať viacero záujemcov, navrhli poslanci dať tento pracovný stroj do šrotu 

a vyradiť ho z majetku obce. 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili odovzdanie do šrotu pracovného stroja HON UN53 

a vyradenie z majetku Obce Kordíky . 

Otázka prítomný občan Jaroslav Murgaš: Ako posledný sa prihovoril miestny občan Jaroslav 

Murgaš, ktorý mal otázku ohľadom toho, čo má robiť, keďže je v takej životnej situácii a už 

ďalej nechce chovať hospodárske zvieratá a obhospodarovať pozemok (v extraviláne), ktorý je 

za jeho pozemkom. Pán Jaroslav Murgaš sa obáva, že bude v budúcnosti tento pozemok 

zarastať a nebudú sa o neho jeho vlastníci starať. Pán Murgaš mal záujem odkúpiť tento 

pozemok do svojho vlastníctva, ale nedohodol sa na cene s vlastníkmi. Z tohto dôvodu sa 

obrátil na obecné zastupiteľstvo, aby vedel ,ako má ďalej postupovať a čo má robiť ako prinútiť 

vlastníkov k tomu, aby sa o svoj pozemok starali. Na toto mu starosta obce odpovedal, že 

každý majiteľ je povinný sa starať o svoj pozemok a obec ho môže upozorniť a zaslať výzvu 

a ak ani po tom si majiteľ pozemok nepokosí, tak mu môže obec dať pokutu. Najjednoduchšie 

riešenie dohodnúť sa s vlastníkmi daného pozemku na odkúpení. 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie informácie od občana Jaroslava Murgaša. 

Dátum nasledujúceho obecného zastupiteľstva poslanci určili na 06.07.2023 o 17:00 hodine 

na obecnom úrade. 

Starosta obce na záver zasadnutia poďakoval prítomným poslancom obecného zastupiteľstva 

a hosťom za účasť a ukončil toto zasadnutie. 

V Kordíkoch 04.05.2023 

Zapisovateľka zápisnice: Iveta Tučeková 

 

Overovatelia zápisnice:    Ján Donoval 

 

                                              Štefan Holbík 

                                                                                                              

                                                                                                             Ján Záchenský 

                                                              starosta obce 


